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 Tversted søerne og Fisketrappen. 

 Hvervekampagne. 

 Fællesmøde Hjørring kommune og grundejerforeninger/vejlaug. 

 Flodbækkens udmunding. 
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7. Budget for 2017. 

8. Kontingent 2018. 

9. Generalforsamlingen 2017.  

10. Evt. 

Tilstede: Peter, Carsten, Tonny, Niels Chr. og Gert. Afbud fra Jens M. og Jens K. 

Ad. 1. Årsregnskabet for 2016 udviser overskud på 3.216,57 kr. Er revideret uden 

bemærkninger og fremsendt sammen med indkaldelsen til generalforsamlingen. 

Ad. 2. September 2016 er der skiftet strategi for vedligeholdelse af Gøgevej, idet det for et 

fast beløb er aftalt, at Aagaards maskinstation løbende vedligeholder Gøgevej fra 

Østervej til svinget mod vest. Aftalen løber til udgangen af 2017. Der er skrabet af 

rabatterne visse steder, for at sikre afløb af regnvand. Påfyldning af grus samt 

skrabning fortages, når Aagaard skønner det nødvendigt og hensigtsmæssigt. Vi kan 

rekvirere, hvis vi finder yderligere behov. 

Ad. 3. Gf. Vester Klit og Gf. Vesterklit indhenter i øjeblikket tilbud på en samlet men 

niveaudelt vedligeholdelse af Gøgevej med sideveje samt Duevej og Uglevej. 

Ad. 4. Siden marts 2016 har der været dialog med Naturstyrelsen vedrørende kørsel med 

mountainbikes på badestierne i de klitfredede områder. Konklusionen er, at der ikke 

må cykles på stierne og kommunen vil opsætte piktogrammer med cykling forbudt. 



Desuden er planerne om etablering af en markeret bane til cykling med 

mountainbikes ifølge Tversted Borgerforening langt i processen.  

Ad. 5. På baggrund af GNs deltagelse i et møde om forsikringsbehovet i grundejerfor-

eninger arrangeret af ADVODAN Aalborg og Sparekassen Vendsyssel drøftes vort 

aktuelle forsikringsbehov. Det kan dreje sig om tre forsikringer. Da vi ikke, efter den 

reviderede strategi for vedligeholdelse af Gøgevej, har planer om at invitere til fælles 

arbejdsdage, skønnes der ikke at være behov for Arbejdsskadeforsikring. Der skønnes 

heller ikke at være behov for Ansvarsforsikring, da vedligeholdelsesniveauet for 

vejene er højt. Det vurderes ligeledes, at der ikke er behov for 

Bestyrelsesansvarsforsikring. 

Ad. 6. Peter og Gert deltog i fællesmødet i dag med øvrige grundejerforeninger og vejlaug i 

området. Grundejerforeningen Poul Anker Klit deltog. Fællesmødet repræsenterer i 

alt 367 grundejere. Der henvises til kommende referat men følgende forhold drøftes: 

 Der er tilsyneladende en fælles interesse mellem Stald Nordkap og grundejerfor-

eningerne/vejlaugene i området i at undersøge, om ridning kan flyttes fra Østervej til 

den gamle Kirkesti. En gruppe skal snarest se på sagen. 

  Det viser sig, at Fisketrappen ved det gamle Elværk også er truet af fjernelse lige som 

Tversted søerne. Carsten og Jens M. deltog i borgermøde 18. januar 2017, hvor 

emner med særlig relevans for området i Forslag til Kommuneplan 2016, blev 

fremlagt og drøftet. Hovedtemaet på mødet var helårsbeboelse i kystbyer!  

Fællesmødet vil arbejde for at forhindre nedlæggelse af både Tversted søerne og 

Fisketrappen. De to områder er særdeles rekreative områder! 

 Fællesmødet vil gennemføre en ”hvervekampagne”, for at få alle grundejere i 

området organiseret enten i grundejerforeninger eller vejlaug. Specifikt vil vi 

kontakte de grundejere på Uglevej, der endnu ikke er medlemmer og gøre dem 

opmærksom på, at det er grundejerforeningen og ikke kommunen, der rent faktisk 

bidrager til vejens vedligeholdelse, som i hver fald en af beboerne fejlagtigt tror! 

 Jammerbugt kommune afholder hvert år fællesmøde med sine grundejerforeninger. 

GN har forespurgt om Hjørring kommune kunne tænkes at ville gøre noget tilsvaren-

de. Der er udtalt interesse for dette og der foregår i øjeblikket en afklaring internt i 

kommunen. Fællesmødet anbefaler varmt, at et sådant møde mellem kommune og 

grundejerforeninger etableres. 

 Adgangen fra ”den gamle bro” og videre til stranden ved Flodbækkens udmunding i 

bugten er i øjeblikket helt oversvømmet og derfor ikke farbart i andet end 

støvler/vaders. Det er tilsyneladende første gang, det er sket og det skyldes 



formentlig tilsanding og tilgroning, der forhindrer vandet i at løbe hurtigt nok. Gert 

kontakter kommunen for at få en løsning på problemet. 

 Som tidligere nævnt har Carsten og Jens M. deltaget i borgermøde vedrørende 

Kommuneplan 2016, der netop nu ligger til godkendelse i byrådet. Processen er 

desuden fulgt via nettet. 

Ad. 7. Budgettet 2017 justeres i overensstemmelse med aftalen om vejvedligeholdelsen 

2017. 

Ad. 8.  Kontingent for 2018 foreslås uændret 350 kr., hvilket også er fremsendt sammen 

med indkaldelsen til generalforsamlingen. 

Ad. 9. Materialet vedrørende generalforsamlingen og planen for forløbet gennemgås. 

Ad. 10.  Bestyrelsen mødes Påskelørdag kl. 900 på Tannishus.  

Gert/12.4.2017. 

  


